

Generalforsamling d. 15. marts 2018

Sted: Hedensted Sognegård

Punkt 1 - Valg af dirigent: Jan Olsen er valgt.

Punkt 2 - Optælling af stemmeberettigede: 7 stemmeberettigede

Punkt 3 - Formandens beretning:

”Velkommen til ordinær generalforsamling i Ny Sebberup Grundejerforening.

Foreningen havde 50 års jubilæum i 2017

Der blev holdt en fest på Hedensted Sognegård for dem der havde lyst til at fejre det, 33 personer var mødt til en buffet med drikkevarer og efterfølgende dans.

Festudvalget bestående af Karl Børge, Palle og Signe, de havde lavet et meget fint arrangement, så en meget stor tak til dem.

Lørdag den 22 april, arbejdsdag på fællesarealerne. Vi havde inviteret til kaffe med rundstykker, 10 personer mødte til forårs rengøring, reparation af legeredskaber, fjerne ukrudt mv. Tak for hjælpen til de personer der mødte. Jeg kan i denne forbindelse orientere om at der er givet byggetilladelse til at udvide skuret som så vil foregå på arbejdsdagen 14. april.

Skt. Hans med bål og pølser var også arrangeret af festudvalget, ca. 45 var med til denne begivenhed.

Sommerfest den 12 august måtte desværre aflyses da der kun var 5 tilmeldt.

Der efterlyses en grund til så få deltager.

”Harmoni mellem skovgæster i Sebberup skoven” sådan var kommunens bud på en møde i Hedensted Centret, det handlede mest om at undgå konflikter mellem de gående og cyklende gæster, men også hvad der er fremtidsplaner i skoven, i denne forbindelse har jeg hørt at der er opsat et Shelter og toilet på teltpladsen.

I forbindelse med at ”skoven” lavede kørespor, fik vi den store maskine til at fjerne de træer der var rundt om søen på Svanevej, det kostede et lille beløb som var givet godt ud. Der var en del træer ved indløb til grøften som maskinen ikke kunne nå, de blev senere fjernet med hjælp fra Karl, Jens Chr. Jonna og undertegnede. Tak for hjælpen til dem. Vi vil prøve at holde beplantningen nede i et passende niveau.

Foreningen har et stykke grøft fra søen på Svanevej som skal holdes, det har bestyrelsen klaret med lidt hjælp.

Jeg har prøvet at kontakte Parcelhus foreningen for at få hjælp til den kendelse der er på rørledningen på den anden side af hovedvejen, de kunne ikke hjælpe, når vi ikke var medlem af deres forening. Bestyrelsen har besluttet at lade det ligge til der evt. skal ske en reparation, så kan deres gøres indsigelse til den tid. Foreningen leder

kun det vand der er i søen videre til rørledningen, skoven og andre lodsejere bidrager med meget større mængde vand.

Kim har arbejdet med om Tryg kunne hjælpe med en hjertestarter men det var der afslag på for øjeblikket. Kim vil fortælle mere under eventuelt.

Der har været en forespørgsel om at vi skal fjerne hyben hegnet da det er en invasiv plante art, der ikke hører hjemme i Danmark.

Bestyrelsen vil gerne høre hvad beboerne mener om det. Hvis der er stemning for at fjerne hegnet skal der laves en plan for hvad der så skal give læ på fælles arealet.

Bestyrelsen vil gerne have forslag.

Ny Sebberup hjemmeside:

Det har desværre ikke været helt opdateret men vi har spurgt vandværket om de ikke kunne bidrage med et beløb for at bringe deres orientering. Vi mangler en person der kunne have lyst og tid til at holde siden.

Vores græsklipper har mistet et forhjuls leje, Karl og jeg ser på det inden sæsonen, så der måske kan indkøbes en ny klipper med rabat senere.

En stor tak til de personer der har hjulpet med græsklipningen, der vil blive uddelt nogle flasker vin til dem, det var meningen at det skulle gøres til sommerfesten men den blev aflyst. Jeg kommer rundt med noget om kort tid.

Bestyrelsen har lighed med tidligere år besluttet at fortsætte med at alle, der ud over den fælles arbejdsdag, har ydet en ekstra indsats, får to flasker vin.

Til sidst vil jeg takke alle dem der har givet en hånd med i årets løb.

TAK."

Bent spurgte til forsamlingens besyv til hvordan man kunne få en sommerfest til at lykkes med tilmeldinger. Bent fik flere forslag og noterede at dato for Sommerfest skal offentliggøres mindst 3 måneder før og at det måske var for sent på året.

Vedr. Hyben så blev det diskuteret om det skulle fjernes og hvad der skulle være i stedet for. Der kom ingen forslag, så vi lader hybenhegnet blive.

Beretningen er enstemmigt vedtaget.

Punkt 4 – Regnskab: Der var ingen spørgsmål til regnskab, det blev enstemmigt vedtaget.

Punkt 5 - Indkomne forslag: Der er ingen

Punkt 6 - Fastsættelse af kontingent og budget: Jette fremlagde budget, der var forslag om at bestyrelse får købt en ny plæneklipper efter behov, hvis den gamle ikke kan laves. Budgettet er enstemmigt vedtaget.

Punkt 7 - Valg I henhold til § 10:

A - til bestyrelsen: Jette er genvalgt, Kim er på valg og modtager ikke genvalg

Jens Ole Pedersen fra Ternevej 3 blev foreslået og valgt

B - Revisor: Jan Olesen blev genvalgt

C - Bestyrelses suppleant: Lone Jørgensen fra Ternevej 9 blev valgt, Karl Mølgaard blev valgt

D – revisor suppleant: Jens Døssing blev genvalgt.

Punkt 8 - Valg til festudvalg: Bestyrelsen sender en seddel rundet med opfordring til at melde sig til festudvalget.

Punkt 9 - Eventuelt: Lars rejste et synspunkt om basketbold banen og om man ikke kunne gøre det pænere end i dag. Kim redegjorde for hjertestarter priser og vilkår, bestyrelsen arbejder videre med en model hvor vandværket evt. bidrager til en starter.

Punkt 10 - Græsklipning: Bent fik en del tilmeldinger til græsklipning, men kunne godt bruge flere frivillige.

Dirigent: Jan Olesen

14/4 Jan Olesen

Formand: Bent Klemmensen

9/4-18 Jette Mølgaard

Kasserer: Jette Mølgaard

5/4-18 Bent Klemmensen

Sekretær: Kim Bennetsen

5/4-18 Kim Bennetsen